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Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 28. února 2018 v ČRo v 10.00 hod., zasedací 

místnost C425, Český rozhlas, Vinohradská 12, Praha 2      

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Jiří Vejvoda, Tomáš Kňourek, místopředsedové 

Rady ČRo, Petr Šafařík, Miroslav Dittrich, Vítězslav Jandák, Ivan Vodochodský, členové 

Rady ČRo 

Omluveni: - 

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:        René Zavoral, generální ředitel ČRo 

Jan Menger, ředitel regionálního vysílání ČRo 

  Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů ČRo 

  Josef Havel, ředitel kanceláře GŘ 

 

 

1. Zahájení 

 

2. Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 21. 2. 2018 

 

3. Informace z DK – F. Hejl 

 

4. VZ na analýzy pro potřeby Rady ČRo – zadání 9. minitendru, souhrnné info 

 

5. Setkání s vedením ČRo 10.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo 

                    - Příprava veřejné schůze 

        - Různé  

 

6.   Odměna GŘ za 2. pololetí 2017 

 

7. Výroční zpráva o činnosti ČRo 2017 – rozdělené částí ke zpracování, termíny, případné 

nejasnosti 

 

8. Stížnosti a podněty posluchačů 

 

9. Příprava veřejné schůze 

 

10.  Různé   

 

 

 

1) Zahájení – H. Dohnálková zahájila jednání, program byl schválen. 

 

2) Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 21. 2. 2018 -  proběhla debata přítomných radních ohledně 

návrhů zápisů z jednání předsednictva 31. 1. a 21. 2. 2018, byla většinová shoda na dnešní veřejné schůzi 

předložit zápisy ke schválení, tak, jak je navrhlo předsednictvo Rady. P. Šafařík s postupem nesouhlasil a 

poukázal na doplnění, faktické opravy a stylistické a jazykové úpravy, které k zápisům zaslal.  P. Šafařík 

uvedl, že zápisy mají být faktický přesné, a vyzval k tomu, aby pro jejich přípravu byly v případě rozporů 

využívány nahrávky, jejichž pořizování navrhlo samo předsednictvo Rady. H. Dohnálková odpověděla, že 

nebude dělat zápisy s pomocí nahrávek a že je důležité to, co zazní na veřejné schůzi.  J. Vejvoda uvedl, že 

mají být zápisy na maximálně jednu normostranu, a souhlasí-li většina s navrženým zápisem, nemají se 

k němu dávat žádné připomínky ani opravy. 
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3) Informace z DK – F. Hejl – okomentoval zprávu DK k ekonomickému kritériu hodnocení generálního 

ředitele ČRo za 2. pololetí 2018, která byla radním zaslána – DK si nechala předložit účetní uzávěrku ČRo 

za rok 2017, kde nebylo nalezeno žádné pochybení.  

Dále F. Hejl informoval o jednání DK 22. 2. 2018, zde byly projednány 2 nájemní smlouvy, které jsou 

v pořádku a DK doporučuje jejich schválení, dále byly projednávány marketingové akce rozhlasu, zde ještě 

DK požádala vedení rozhlasu o doplňující otázky a M. Vích pracuje na celkovém vyhodnocení celého 

systému.  

 

 

4) VZ na analýzy pro potřeby Rady ČRo – zadání 9. minitendru, souhrnné info – H. Dohnálková 

informovala o průběhu zadání, zákonná 15 denní lhůta uplyne 14. 3. 2018, poté bude následovat podpisová 

administrativa, lhůta pro vypracování je 2 měsíční, analýza by tedy měla být k dispozici koncem května či 

začátkem června tohoto roku.  

 

 

5) Setkání s vedením ČRo 10.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo, Jan Menger, ředitel 

regionálního vysílání ČRo, Josef Havel, ředitel kanceláře GŘ, Jiří Hošna, ředitel komunikace a 

vnějších vztahů ČRo,  

- Příprava veřejné schůze – R. Zavoral informoval o personálních změnách v ČRo – od 1. 3. bude 

šéfredaktorem ČRo Plus jmenován Petr Šabata, který bude přítomen na dnešní veřejné schůzi pro krátké 

představní a případné dotazy. 

J. Vejvoda se dotázal na stále klesající poslechovost stanice Dvojka, R. Zavoral uvedl, že vedení rozhlasu s 

ředitelem programu řeší otázku, jak profilovat tuto stanici do budoucna, nicméně změny nechtějí uspěchat, 

posluchači Dvojky jsou konzervativní a na změny si těžko zvykají. V průběhu roku k některým změnám 

dojde, ale GŘ by nerad uspěchal výběr šéfredaktora. Dne 13. 3. 2018 je plánována konference o programu 

ČRo, kde bude řešena hlavně stanice Dvojka a regionální studia.   

 - Různé – R. Zavoral informoval o materiálu, který si na minulém jednání vyžádal V. Jandák ohledně 

reklamy v ČRo – podklady budou radním dodány do 9. 3., prezentace může proběhnout na jednání 

předsednictva Rady 14. 3. 2018. 

M. Dittrich se dotázal na vedení stanice Rádio Junior – R. Zavoral uvedl, že vedením stanice bude od 1. 3. 

2018 pověřen Tomáš Vacek, více informací zazní na dnešní veřejné schůzi.  

R. Zavoral nabídl možnost výjezdního zasedání a uskutečnění veřejné schůze Rady ČRo v regionálním 

studiu Brno po kolaudaci studia dne 30. 5. 2018. Radní tuto nabídku zváží a budou o výsledku vedení 

rozhlasu informovat.  

V. Jandák se dotázal na akce rozhlasu u příležitosti 100. výročí republiky – např. zda bude Den otevřených 

dveří v ČRo? R. Zavoral informoval o plánovaných akcích – 19. 5. koncert v Riegrových sadech k 95. 

výročí ČRo, kdy bude i největší den otevřených dveří rozhlasu, oslavy 21. 8. předpremiérou filmu o J. 

Palachovi, 28. 10. odpoledne Česko-slovenský koncert v Rudolfinu. 

P. Šafařík se dotázal na koupi nemovitosti pro regionální studio v Olomouci, R. Zavoral uvedl, že zde se 

bohužel rozhlas s radnicí města nedohodl, neakceptoval zvýšenou cenu nemovitosti.  

 

Odešli zástupci vedení ČRo. 

 

6)  Odměna GŘ za 2. pololetí 2017 – proběhla debata ohledně kritérií odměny generálního ředitele:  

Kritéria odměny: 

1/ Dodržování Kodexu, Statutu ČRo a Zákona o ČRo     45 % 

2/ Dodržování usnesení Rady ČRo        20 % 

3/ Kvalita předkládaných materiálů a dodržování dohodnutých termínů   15 %  

4/ Podíl ČRo na trhu (share) 22, 2%        10 % 

5/ Dodržování vyrovnaného hospodaření a plánovaného rozpočtu s důrazem na oblasti: 

- výběru rozhlasových poplatků 

- mzdových, personálních a provozních nákladů 

- marketingu, veřejných zakázek, právního poradenství a IT služeb   10 % 
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7)Výroční zpráva o činnosti ČRo 2017 – Tajemnice Rady informovala o stavu zpracování jednotlivých 

kapitol, H. Dohnálková zpracuje úvodní kapitolu, která bude rozeslána všem radním. Po jazykové 

korektuře bude kompletní zpráva zaslána všem radním a poté bude předána ke grafickému zpracování.   

 

 

J. Vejvoda odešel z jednání ve 12.00. 

 

8) Stížnosti a podněty posluchačů - T. Kňourek shrnul stížnosti připravené na dnešní veřejnou schůzi, 

návrhy odpovědí byly radním zaslány v pondělí tohoto týdne.   

 

9) Příprava veřejné schůze – H. Dohnálková zopakovala navržený program, tajemnice ověřila znění 

usnesení k personální změně u vedení ČRo.  

 

10) Různé – H. Dohnálková zopakovala termín prezentace reklamy v ČRo – 14. 3. 2018 v rámci jednání 

předsednictva. 

Zadávací dokumentace k původnímu tendru na analýzy byla radním rozeslána, jednání o dalším tendru 

byla odložena na příští jednání Rady.  

Následovala diskuse ohledně expertů a expertní komise pro Radu ČRo, byl většinový souhlas oslovit 

jednotlivé odborníky, kteří budou Radě ad hoc k dispozici, jednotlivé schůzky s experty jsou plánovány na 

11. 4. 2018. 

Prix Bohemia Radio – radní se shodli na cestě vlakem, do konce týdne radní zašlou tajemnici požadavky na 

ubytování, popř. program.  

Radní se dohodli na dvoudenním výjezdním zasedání Rady v květnu 2018 do RS Brno – odjezd v úterý 

29. 5. 2018 odpoledne, středa 30. 5. 2018 se dopoledne uskuteční jednání předsednictva a odpoledne 

veřejná schůze. V dubnu bude veřejná schůze v Praze, je plánována volba předsednictva Rady. 

Proběhla debata k internímu školení radních o digitalizaci, většina radních byla pro základní informace, 

které by přednesli zaměstnanci ČRo – Ing. K. Zýka a dr. H. Havlíková, poté by mohl být pozván expert 

působící mimo ČRo. P. Šafařík uvedl, že stanoviska ČRo k dané věci už radní dostali, a s připomínkou 

kauzy kolem frekvencí BBC v ČR, kdy Rada ČRo vycházela jen z informací od ČRo a byl z toho problém, 

doporučil, aby radní hledali expertní stanovisko zvnějšku ČRo. Zdůraznil, že jde také o právo hospodářské 

soutěže, a pro případ přednášky zaměstnanců ČRo pro radní se přimluvil za na účast také odborníka mimo 

ČRo, například z řad členů expertní skupiny. Předběžně byl navržen termín tohoto interního školení  - 14. 

3. 2018 v rámci jednání předsednictva, vedení rozhlasu bude požádáno i o stručný výstupní materiál, který 

by mohl být poskytnut externímu odborníkovi k analýze.  

 

       

 Nejbližší termíny jednání Předsednictva Rady ČRo v roce 2017: 

 

 

Březen 2018  14. 3.  13.00 jednání předsednictva 

   28. 3.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

  

Duben 2018  11. 4.  13.00 jednání předsednictva 

25. 4. 10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

Květen 2018  16. 5 13.00 jednání předsednictva 

30. 5.   10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

Červen 2018  13. 6.  13.00 jednání předsednictva 

27. 6.   10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 
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Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  Hana Dohnálková 


